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دنیا حیدری
ورزش�گاه ش�هداي   گزارش

گمنام به سرنوش�ت 
ساختمان پرسپوليس دچار شود. ساختماني كه 
شستا مدعی سه دانگ آن بابت طلب 2 ميليون 
یورویی فدراس�يون ب�راي پرداخت بخش�ي از 
قرارداد مارك ویلموتس ش�د و هنوز هم پرونده 
آن بسته نشده است)هرچند به گفته علوي، مدیر 
روابط عموم�ي فدراس�يون فوتبال ای�ن پرونده 
مراحل پایاني خود را طي مي كند(. خطري كه حالا 

بيخ گوش ورزشگاه شهداي گمنام است!
تابس��تان س��ال 99 بود كه وزارت ورزش براي 
افزايش سرمايه پرس��پوليس و استقلال جهت 
ورود به بورس، ورزش��گاه ش��هداي گمنام را به 
صورت مشروط در اختيار سرخپوشان قرار داد. 
البته با اين شرط كه اگر تا يك سال آينده سرخ ها 
وارد بورس نشوند، مالكيت اين ورزشگاه نيز بايد 
به وزارت ورزش برگردد، اما ورزشگاهي كه جهت 
افزايش سرمايه در اختيار پرسپوليس قرار گرفته 
بود، حالا در گرو بانك است و اين نگراني وجود 
دارد كه به دليل عدم پرداخت مطالبات بانك از 
دست باشگاه خارج شود. هرچند لشگري، مدير 
روابط عمومي باشگاه پرس��پوليس در گفت وگو 
با »جوان« تأكي��د كرد با توجه ب��ه ارزش مالي 
ورزش��گاه، تمام آن در گ��رو بانك نيس��ت، اما 
بي ش��ك بانك مي تواند در صورت عدم دريافت 
به موقع طلب خود، سرخپوش��ان را در خصوص 

مالكيت تمام ورزشگاه به دردسر بيندازد. 
   

قطع��اً دروي��ش مديرعامل س��رخ ها حس��اب 
ويژه اي روي مطالبات باش��گاه پرس��پوليس از 

فيفا و ای اف س��ی باز كرده كه ورزشگاه شهداي 
گمنام را در ازاي دريافت وام ارزي گرو گذاشته 
اس��ت! رقم مطالبات اين باش��گاه از فدراسيون 
جهاني فوتبال و كنفدراس��يون فوتبال آسيا كم 
نيس��ت. فيفا بابت حضور بازيكنان پرسپوليس 
در ج��ام جهاني 2022، مبل��غ 640 هزار دلار و 
كنفدراسيون فوتبال آس��يا نيز بابت حضور اين 
تيم در لي��گ قهرمان��ان 2020 و 2021، مبلغ 
3450 هزار دلار به پرس��پوليس بدهكار است. 
رقمي كه بي شك مي تواند گره از مشكلات مالي 
اين تيم بگشايد، اما مديرعامل پرسپوليس بايد 
مي دانست حساب كردن روي پولي كه دريافت 
آن به دليل تحريم ها كار ساده اي نيست، مي تواند 
او و تيمش را به چالش بكشد. همانطور كه مبلغ 
قرضي ت��اج از شس��تا براي پرداخت گوش��ه اي 
از مطالب��ات ويلموت��س، فدراس��يون فوتبال و 
همچنين س��اختمان باشگاه پرس��پوليس را به 

مخاطره انداخت.  
   

كمتر از يك ماه پيش بود ك��ه روزنامه »جوان« 
در يادداشتي گلايه آميز نوشت: »عدم نظارت بر 
عملكرد مديران ناكارآمد تا ديروز آبروي فوتبال 
را به حراج گذاشته بود و امروز اموال آن را، چراكه 
آقايان عادت ندارند پايشان را به اندازه گليم خود 
دراز كنند و از آنجا كه زياده خواهي هايشان تمامي 
ندارد، بعد از آبروي فوتب��ال حالا نوبت به هزينه 
كردن اموال آن رس��يده است«؛ ترديدي نيست 
كه مديرعامل پرس��پوليس براي دريافت مجوز 
حرفه اي چاره اي جز پرداخ��ت تمام بدهي هاي 
ارزي خود نداشته و همين مسئله او را وا داشته تا 
اقدام به گرفتن وام هاي سنگين كند. با اين وجود 

نمي ت��وان پذيرفت كه مديرعامل سرخپوش��ان 
بابت حل مشكلات پيش پاي خود از دارايي هاي 
باش��گاه هزينه كند، آن هم بدون اينكه مطمئن 
باش��د مي تواند با پرداخت به موقع مطالبات، اين 
دارايي ها را )ورزشگاه شهداي گمنام( آزاد كند. 

   
2/5 ميلي��ون دلار رقم كمي نيس��ت، خصوصاً 
كه باشگاه پرسپوليس نه فقط موفق به دريافت 
مطالباتش از  اي اف س��ي و فيفا نشده كه هنوز 
قرارداد قطع��ي با حاميان مالی خ��ود نيز امضا 
نكرده و درويش هم صراحتاً در حاشيه مراسم 
ترحيم محسن زماني، داور پيشكسوت فوتبال 
مي گويد هيچ حسابي نمي توان روي درآمدهاي 
اين تيم از بليت فروش��ي و تبليغ��ات محيطي 
كرد: »متأس��فانه هنوز نمي داني��م كدام قانون 
است و هنوز متوجه نشده  ايم كه منبع درآمدي 
باشگاه كجاست. پارسال و دو سال گذشته صفر 
رالت گرفتيم. پارس��ال چند ثانيه را دادند، اما 
امسال چيزي ندادند. درآمد ما از بليت فروشي 
كجاست؟ ما كه صنعتي نيس��تيم و دولت هم 
مي گويد نمي تواند ب��راي ورزش قهرماني پولي 
بدهد. دو، س��ه دوره قهرمان ش��ديم، اما هيچ 
پاداشي بابت آن دريافت نكرديم. تحليلگران و 
اقتصاددانان بزرگ بگويند چكار كنيم. ما فقط 
يك پيراهن داريم و از تبليغات محيطي هم هيچ 
درآمدي نداريم. بگويند منبع درآمد باش��گاه 
پرسپوليس و استقلال كه 20، 30ميليون هوادار 
دارند بايد از كجا باشد؟ از روزي كه آمده ام، اين 
مشكل را بارها مطرح كرده ام، اما اثري نداشته 
است. ما جام باشگاه هاي آسيا را در پيش داريم. 
حتماً بازي الاتحاد و اله��لال را ديده ايد، هزينه 

آن تيم 500 ،600 ميليون دلار بود. به نظر شما 
اجحاف نيست ما قهرمان شويم، چون نه امكانات 
داريم و نه زمين و حتي پولي كه حقمان است 
را هم نمي دهند. ما بايد به درآمد پايدار برسيم 
كه حق پخ��ش تلويزيون��ي و يك��ي از الزامات 
كنفدراس��يون فوتبال آسياس��ت. نمي توانيم 
فقط س��ندي را امضا كنيم. هفته گذش��ته كه 
وزير خارجه مالزي آمده ب��ود درباره مطالبات 
3/5ميلي��ون دلاري خ��ود صحب��ت كرديم و 
نامه ای از سوي باشگاه پرسپوليس و همچنين 
فدراسيون فوتبال ارائه شد تا از طريق بانك هاي 

اين كشور پيگيري كنند.«
البت��ه مديرعامل پرس��پوليس هم مث��ل تمام 
فوتبالي ها از هوادار اس��تفاده اب��زاري مي كند و 
معتقد است كه دلخوشي هوادار به فوتبال است 
و حيف است كه اين دلخوش��ي از او گرفته شود. 
بي شك آنچه او مي گويد عين واقعيت است، اما 
اين دلخوشي با حراج اموال باشگاه به دليل اتخاذ 

تصميمات اشتباه نيز مي تواند از او گرفته شود. 
درويش همچني��ن امضای س��ندهايي را كه 
ضمانت اجراي��ي ندارد زير س��ؤال مي برد )در 
خص��وص حق پخ��ش باب��ت جل��ب رضايت 
ای اف س��ی(، اما او بهت��ر مي داند ك��ه  چنين 
سندهايي در فوتبال ايران كم امضا نشده است! 
سندهاي صوري كه بي ترديد پرسپوليس هم 
طي اين سال ها سود خود را از آن برده است. به 
همين دليل بهتر است مديرعامل پرسپوليس 
به جاي پرداخت به واضح��ات، به دنبال راهي 
براي حل مشكل سرخپوش��ان و پرداخت وام 
ارزي باشد تا مبادا ورزشگاه شهداي گمنام هم 

از دست پرسپوليس برود.
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شيوا  نوروزي

 اقتدار سرمربي 
مسير تيم ملي را هموار مي كند

تيم ملي فوتبال جدالي س��خت در جام  ملت هاي آسيا پيش رو دارد. با 
توجه به س��ختي اين راه حاكميت نظم  و انضباط و برخورد با هرگونه 

حاشيه سازي مي تواند مسير را هموار سازد. 
فوتبال پرحاشيه ترين رشته ورزش كشورمان است و به  رغم هزينه هاي 
هنگفت و گردش مالي نجومي، عملًا در باتلاق حواش��ي مختلف غرق 
شده است. با اينكه در اين  سال ها همه دم از حرفه اي شدن زده اند، ولي 
در عمل ثابت شده تصميمات و رفتارهاي مسئولان و دست اندركاران 
اين رشته در سطح آماتور است. عدم برخورد با بي انضباطي  و رفتارهاي 
حاشيه ساز همواره يكي از مشكلات ما بوده است؛ باشگاه و تيم ملي هم 
ندارد و تا دلتان بخواهد جنجال هاي متعدد در برهه هاي زماني مختلف 
روي عملكرد تيم ها تأثيرگذار بوده است. حال خط خوردن يك بازيكن 

پردردسر از سوي امير قلعه نويي اتفاقي قابل تحسين است. 
سرمربي تيم ملي خود با حواشي زياد روي كار آمد و بحث هاي مختلفي 
در خصوص نحوه انتخابش مطرح شد، اما در نهايت با تصميم مهدي تاج، 
رئيس فدراسيون فوتبال سكان هدايت تيم بزرگسالان پس از سال ها 
به مربي وطني سپرده شد به اين اميد كه شايد اين بار طلسم ناكامي ها 
شكسته شود. كاري به مسائل فني و علت انتخاب قلعه نويي به عنوان 
گزينه نهايي نداريم، فعلًا دور جديد تمرينات شروع شده و ژنرال روي 
نام يك بازيكن خط قرمز كشيده اس��ت؛ كنعاني زادگان همانطور كه 
پيش بيني مي شد به خاطر مسائلي كه ايجاد كرده، نتوانسته نظر مثبت 
سرمربي را جلب كند و خوشبختانه قلعه نويي در تصميمي درست اين 

بازيكن را به اردو دعوت نكرد. 
تيم ملي بازي هاي دوس��تانه ای در پيش دارد و ب��راي حضور در جام  
ملت ها آماده می كند. اينكه س��رمربي از هم اكنون حواس��ش به رفتار 
شاگردانش اس��ت و اجازه نمي دهد هيچ كسي با انتش��ار يك پست، 
كامنت يا رفتار غيرحرفه اي كل تيم را زير سؤال ببرد، جاي خوشحالي 
دارد. قلعه نويي سابقه زيادي در فوتبال باشگاهي دارد و باتجربه هدايت 
تيم ملي دوباره اين مس��ئوليت را برعهده گرفته اس��ت. بدون شك او 
طي اين سال ها بازيكنان حاشيه س��از زيادي را ديده و با انواع و اقسام 
جنجال ها آشناست. در نتيجه قلعه نويي با تكيه بر تجربه اي كه دارد از 
وقوع حادثه و جنجال جديد جلوگيري كرد. خوش��بختانه اسم و رسم 
بازيكن يا نقش و مسئوليتش در زمين باعث نشد سرمربي ريسك كند 

و بازيكن پرحاشيه را به تمرين راه دهد. 
اما نكته اي كه روي آن تأكيد داريم تداوم برخوردهاي قاطع با هرگونه 
جنجال سازي اس��ت. درست اس��ت كه مدافع پرس��پوليس به خاطر 
بي انضباطي فرصت پوش��يدن پيراهن تيم ملي را از دس��ت داده، ولي 
انتظار همه اين اس��ت كه س��رمربي به عن��وان تصميم گيرنده نهايي 
در ادام��ه راه نيز با همين فرم��ان پيش برود و اگر ديگ��ران نيز هوس 
بي انضباطي كردند بدون اغماض و نگراني روي نام آنها هم خط قرمز 
بكشد. اصولاً در بحث اعلام ليس��ت تيم ملي، موضوعات زيادي مطرح 
مي شود و س��فارش ها و مذاكرات زيادي را از س��وي افراد مختلف به 
همراه دارد. اين مسائل بيروني بعضاً در دعوت شدن يا نشدن بازيكنان 
تأثيرگذار بوده، به همين خاطر در گذشته بازيكناني بودند كه به  رغم 
داشتن حواشي و ايجاد بحران براي تيم ملي باز هم جايگاهشان محفوظ 
بوده و اصطلاحاً كسي زورش به آنها نمي رسيده، درصورتي كه هيچ كس 
حق دخالت در كار سرمربي و توصيه كردن به او را ندارد. فراموش نكنيم 
پيراهن تيم ملي ارزشمند است و تنها بازيكناني بايد آن را به تن كنند كه 
لياقتش را دارند و جايگاهشان را درك مي كنند. در غير اين صورت اگر 
توانمندي هاي فني بتواند سرپوشي باشد براي مسائل حاشيه اي، ديگر 
سنگ روي سنگ بند نمي شود و بازيكنان حرف سرمربي را نمي خوانند. 
اتفاقاً قلعه نويي با اين تصميم، غيرمستقيم براي ساير بازيكنان نيزي 
خط و نشان كشيده و رس��ماً به آنها هشدار داده اس��ت. اگر اين روند 
تداوم داشته باشد بقيه خيال حاشيه سازي به سرشان نخواهد زد. البته 
حمايت فدراسيون نيز در اين زمينه ضروري است. فدراسيون بايد در 
مقابل فشارها و انتقادهاي غيركارشناس��ي ايستادگي و از تصميمات 

سرمربي تيم ملي حمايت كند. 

س��جاد انوش��يرواني، رئيس فدراس��يون وزنه ب��رداري از بدهي 
6ميلياردي به شركت توسعه و تجهيز خبر داد و گفت: »فدراسيون 
حدوداً 4 ميليارد و 600ميليون تومان به شركت توسعه و تجهيز 
بدهكار بود ك��ه چند وقت پيش ه��م بابت س��الن كبكانيان در 
ورزشگاه شهيد ش��يرودي، 700 تا 800ميليون بدهكار شديم. 
در مجموع بدهي ما به اين ش��ركت نزديك ب��ه 6 ميليارد تومان 
مي ش��ود. چند وقت پيش در ديوان محاسبات از شركت توسعه 
و تجهيز خواس��تند كه بدهي خود را صفر كند. از شركت توسعه 
گفتند يك چك براي پايان سال به شركت بدهيم، اما واقعيت اين 

است كه ما قادر به پرداخت اين چك هم نيستيم.«

چالش بدهي 6 ميلياردي وزنه برداري

روز نخس��ت رقابت هاي تكواندو گرندپري پاريس با كس��ب يك 
مدال طلا، نقره و برنز براي نمايندگان كشورمان به پايان رسيد. 
در وزن 58- كيلوگرم، مهدي حاج موسايي و ابوالفضل زندي دو 
نماينده كش��ورمان با برتري مقابل تمامي رقب��اي خود به ديدار 
نهايي راه يافتند و يك فينال تمام ايراني را برگزار كردند. با تصميم 
كادرفني، فينال تم��ام ايراني اين وزن برگزار نش��د و مدال طلا 
به حاج موسايي رس��يد. اين مدال طلا در حالي براي تكواندوی 
ايران به دس��ت آمد كه آخرين مدال طلاي نمايندگان ايران در 
رقابت هاي گرندپري را ميرهاش��م حسيني شهريور ماه سال 98 
كسب كرده بود. در وزن 49- كيلوگرم بانوان نيز مبينا نعمت زاده 

به مدال برنز رسيد.

كسب طلاي گرندپري پس از 3 سال

سرنوشت 
ساختمان 

پرسپوليس در انتظار 
ورزشگاه شهداي 

گمنام !
 بدهی نقد و طلب نسيه
بلای جان  پرسپوليس

شيوا  نوروزي

پيولي ركوردزني كرد
آقاي  خاص عصباني در  رم بحران زده

شكس��ت خانگي، گرگ ها را با بحراني زودهنگام مواجه ساخته است. 
هفته سوم س��ري  آ براي آ .اس رم بس��يار سخت گذش��ت؛ تيم خوزه 
مورينيو بعد از نتايج ضعيف در دو بازي نخست و تحمل فشار رواني زياد 
در ورزش��گاه المپيكو به مصاف آث ميلان رفت، با اين اميد كه تحولي 
در عملكرد تيم ايجاد ش��ود، اما اين بار نيز رم با قبول شكست 2 بر يك 
نه تنها روسونري را خوشحال كرد كه به انتهاي جدول نيز تبعيد شد. 
همان شروع فصل كه جالوروسي برابر س��الرنيتانا متوقف شد، مي شد 
حدس زد روزهاي سختي پيش روي آقاي خاص باشد. منتها دو باخت 
متوالي به هلاس ورنا و ميلان اوضاع را بدتر كرد، تا جايي كه اين تيم با 
داشتن يك امتياز حرفي براي گفتن ندارد. در جدال سخت با ميلان، 
پنالتي دقيقه 9 مسابقه به سود حريف، عصبانيت شديد مورينيو را به 
همراه داش��ت. ليائو خيلي زود گل اول تيمش را زد. اين مسئله باعث 
شد بعد از ثبت دومين شكست رم، خوزه در كنفرانس خبري هم حاضر 
نشود و از گفت وگو با خبرنگاران سر باز بزند. عملكرد ضعيف  گرگ ها 
قابل انكار نيس��ت و آنها بعد از 10 نفره شدن تيم ميهمان، نيم ساعت 
وقت داشتند تا گل تساوي را به ميلان بزنند. با ادامه اين روند هواداران 
رم بايد منتظر نتايج بدتر هم باشند. ضمن اينكه قهر زودهنگام مورينيو 
بازتاب زيادي داشته و اين مس��ئله مي تواند به حواشي تيم دامن بزند. 
در عوض س��رمربي ميلان با برد تيمش موفق به ثبت يك ركورد شد. 
اس��تفانو پيولي حالا به  همراه كارلو آنچلوتي، دومين مربي است كه با 
اين تيم 300امتياز در سري  آ كسب كرده است. پيولي بعد از موفقيت 
ميلان از عملكرد تيمش و به ويژه ليائو تمجيد كرد: »نتيجه مهم است؛ 
عملكرد تيم هم بس��يار راضي كننده بود. فكر مي كن��م تنها راهي كه 
مي توانستيم به حريف اجازه دهيم به بازي بازگردد اين بود كه 10 نفره 
شويم و اين اتفاق افتاد. در هر صورت از كسب برد در اين ديدار خارج 
از خانه خيلي خوش��حالم. مالكيت توپ را در اختيار داشتيم، بازي را 
كنترل كرديم و اجازه خيلي كمي به حري��ف داديم. ليائو توانايي هاي 
قابل توجهي دارد، ولي درباره او همه چيز به گلزني خلاصه نمي شود. 
اين بازيكن در اين ديدار اگر دقت كرده باش��يد دوندگي خوبي داشت 
و توانست بازي خوبي ارائه دهد و همكاري خوبي نيز با ساير بازيكنان 
تيم داش��ت. نگرش ليائو در اين ديدار بس��يار خوب بود. من هر روز او 
را در تمرين مي بينم، او بسيار خوش��حال و باانگيزه است.« روسونري 
هفته آينده بايد رودرروي همشهري اش قرار بگيرد و دربي دلامدونينا 
را برگزار كند. آ .اس رم بحران زده هم براي فرار از بحران راهي ندارد جز 
اينكه امپولي حريف بعدي  خود را شكست دهد. در غير اين صورت آقاي 

خاص بايد به قعرنشيني تيمش عادت كند.

اشرف رامين 

آرسنال- منچستریونایتد به جنگ هم مي روند

مچ اندازي آرتتا با تن هاگ
نبرد رودرروي آرس��نال – منچس��تريونايتد پايان بخش هفته چهارم 
ليگ جزيره است. توپچي ها فصل گذشته به هر دري زدند تا شايد بعد 
از 19 سال طلسم قهرمان نشدن در ليگ  برتر را بشكنند و جام را بالاي 
سر ببرند، اما همانطور كه برخي كارشناسان پيش بيني كرده بودند تيم 
ميكل آرتتا در هفته هاي پاياني لغزش هاي زيادي داشت و امتيازهاي 
مهمي را از دست داد. در آخر هم آرسنال با از دست دادن صدرنشيني و 
با پنج امتياز كمتر شاهد قهرماني من سيتي بود تا حسرت هواداران تيم 
لندني به قوت خود باقي بماند. قرمزه��اي پايتخت فصل را با قهرماني 
سوپركاپ آغاز كردند؛ در س��وپركاپ انگليس اين آرسنال بود كه در 
ضربات پنالتي سيتي را شكست داد و جش��ن قهرماني گرفت. دو برد 
متوالي برابر ناتينگهام و كريستال پالاس و بلافاصله توقف برابر فولام، 
آرسنال را به امتياز هفت رسانده است. در آن سوي ميدان من يونايتد 
شش امتيازي اس��ت و با باخت به تاتنهام مش��خص شد تيم تن هاگ 
همچنان در مواجهه با تيم هاي ب��زرگ ضعف هاي زيادي دارد. يكي از 
مشكلات بزرگ شياطين سرخ خريد بازيكنان جديد بود. سران باشگاه 
تا آخرين ساعات نقل و انتقالات براي عقد قرارداد با بازيكنان تازه وارد 
تلاش كردند. با اين ش��رايط هواداران منتظرند تا قرمزها در ورزشگاه 
امارات خودي نشان دهند. در خصوص جدال امشب بايد تأكيد كرد در 
چهار بازي اخير دو تيم در ليگ  برتر دو برد سهم آرسنال بوده و دو برد 
هم سهم من يونايتد. به نظر مي رسد نه آرتتا و نه تن هاگ در ديدارهاي 

رودررو علاقه اي به تقسيم امتيازات ندارند.

      آگهى مناقصه 
     اسـتانداري گلسـتان در نظـر دارد 
نسبت به خريد سيسـتم كنفرانس 
ديجيتال بـا قابليـت اتوتركينگ و 
سيسـتم تصويربـردارى اتوماتيـك و ركوردينگ 
سالن جلسات خود از طريق مناقصه يك مرحله اي 
اقدام نمايد، لذا متقاضيان واجد شـرايط مي توانند 
از تاريـخ درج آگهي نوبت دوم اسـناد مناقصه را از 
روز يكشنبه مورخ 1402/06/12 تا پايان وقت اداري 
روز دوشـنبه 1402/06/20 در پورتال استانداري به                                    

آدرس www.golestanp.ir مشـاهده و پـس از 
مطالعه دقيق شرايط و خدمات، جهت دريافت اسناد 
از سـامانه تداركات الكترونيكي دولت (سـتاد) در 
 www.setadiran.ir تاريخ هاي ياد شده به آدرس
مراجعه نمايند و پيشنهادات خود را به همراه مدارك 
اعلام شـده ظرف مدت 10روز كاري تـا پايان وقت 
اداري روز سه شـنبه مورخ 1402/07/04 درسامانه 

مذكور ثبت و بارگذاري نمايند. 
    اداره كل امور ادارى و مالى استاندارى گلستان

شناسه آگهى:1560059
تعاونى مسـكن كاركنان سـپاه امـام على بـن ابيطالب(ع)
قـم   در نظـر دارد تهيـه  و نصب 21 دسـتگاه 
آسانسـور كششـى با ظرفيت 6 نفـر ، تعداد 
5 توقـف ، سـرعت 1 متـر بـر ثانيـه و موتور 
گيرلـس بـا موتورخانـه :جهـت واحدهـاى 
آپارتمانى محله 4 شـهرك مسـكونى شهيد 
سـليمانى را از طريـق مناقصـه عمومى تهيه 
نمايد. لـذا  از كليه متقاضيان واجدالشـرايط 
دعـوت بعمـل مـى آيـد جهـت دريافـت                                                                                                                               

اسناد مناقصه به آدرس زير مراجعه نمايند : 
  قم – شهرك قدس - انتهاى بلوار وليعصر شرقى 
- شهرك مسكونى شهيد سليمانى - ساختمان 

شهيد سجودى قسمت امور قراردادها 
      (( هزينـه درج آگهـى بـه عهـده برنـده                              

مناقصه  مى باشد))
       تلفن تماس :09104524586 (فكريان) و  

09127529891 (ارموديان)

مناقصه عمومى

تعاونى مسكن كاركنان سپاه امام على بن ابيطالب(ع) قم  

ادامه وضعيت مبهم ژيمناستيك ايران در آستانه بازي هاي آسيايي
تلاش ديرهنگام مسئولان براي 
حل مش��كل ژيمناس��تيك هنوز 
نتيجه مثبتي در پي نداش��ته است! در 
حالي كه انتظ��ار مي رفت آقاي��ان اقدام به 
برگزاري دوب��اره انتخابات كنند )براس��اس 
گفته هاي مناف هاشمي(، تنها كار انجام شده 
براي حل مشكلات اين رشته برگزاري جلسه 
با اينچه درگاهي رئيس سابق و عابد حقدادي 

رئيس كنوني بود كه راه به جايي نبرد.  
فدراس��يون جهان��ي بارها تأكي��د كرده كه 
انتخابات فدراسيون ژيمناس��تيك ايران را 
به رسميت نمي شناسد و اينچه درگاهي را به 
عنوان رئيس قبول دارد. با اين وجود به جاي 
حل اساسي مشكل، دبير كميته ملي المپيك 
در آخرين اظهارات خود تأكيد كرد در صورت 
عدم حل مش��كل، ژيمناس��تيك اعزامي به 
بازي ه��اي آس��يايي نخواهد داش��ت. رضا 
خيرخواه، مربي تيم ملي ژيمناستيك ايران 

در گفت وگو با فارس تأكي��د كرد اظهارنظر 
اخير شوك بزرگي به ملي پوشان وارد كرده 
اس��ت: »مس��ئولان صورت مس��ئله را پاك 
نكنند. اينكه اعزام نكنند، آيا وضعيت درست 

مي شود؟ ورزش��كاران ما زحمت كشيدند و 
كار كردند تا براي چنين روزي آماده شوند. از 
وزير جديد خواهش مي كنم رسيدگي كند. 
جمع كردن تيم واقعاً سخت بود. اگر همين 

ام��روز تكليف تيم را مش��خص كنند بچه ها 
مدال مي گيرند. م��ا الان كه مي توانيم مدال 

بگيريم، فريادرس نداريم.«
توئيت اخير عابد حقدادي، اما مي تواند روزنه 
اميدي باشد. رئيس فدراسيون ژيمناستيك 
در صفحه ش��خصي خود نوشته است: »بايد 
در حل مش��كلات ورزش پيش��قدم بود. از 
هر تصميم��ی كه به حل مس��ائل مختلف از 
جمله حضور مقتدرانه در بازي هاي آسيايي 
و رويدادها منجر ش��ود، اس��تقبال مي كنم. 
طلبكار نيستم و همواره بدهكار جامعه ورزش 
بوده و هستم. از هيچ كوششي دريغ نكرده و 
نخواهم كرد، كمااينكه در ظاهر به ضرر اين 
كمترين باشد.« اين اظهارنظر را مي توان به 
استعفاي احتمالي او تعبير كرد. هرچند كه 
استعفاي حقدادي به تنهايي كارساز نيست 
اگر وزارت ورزش حاضر به برگزاري انتخابات 
جديد، آن هم با رعايت اصولي قانوني نشود. 

 از دلخوري مربي 

تيم ملي تا احتمال 

س فدراسيون 
استعفاي رئي

شمیم رضوان
      بازتاب


